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 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 25 din data de 23.01.2024, în conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 
1, lit. a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 18 consilieri locali. Absentează dl. cons. local 
Mateiciuc Silviu – Nicolae. Dl. primar se află în concediu de odihnă, atribuțiile acestuia 
fiind preluate de către dl. viceprimar. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Bună ziua. Domnul primar este în 
concediu și m-a delegat pe mine să susțin această ședință. Înafara ordinii de zi mai avem 
un proiect inițiat de mai mulți inițiatori, domnul profesor - director Pintilii Marius, domnul 
profesor - inspector general Matei Gabriel, doamna profesor - director Corbu Luminița, 
domnul profesor Darabă Cezar, doamna educator Dulgheriu Maria și doamna educator - 
director Amarie Mariana. Vă propun suplimentarea  ordinii de zi cu acest proiect, respect 
cu proiectul de hotărâre privind participarea municipiului Fălticeni în calitate de partener la 

organizarea programului „EDUCAȚIE PRIN TEATRU” destinat grădinițelor, școlilor 
gimnaziale și liceelor din municipiul Fălticeni. 

 Suplimentarea ordinii de zi se aprobă în unanimitate, respectiv cu 19 voturi „pentru”. 
 Se supune aprobării ordinea de zi în totalitate, respectiv: 
  Proiectul ordinii de zi :            
             1.  Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 19.12.2023 și 09.01.2024; 

 2.  Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin 
domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren în vederea 
întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru 
și carte funciară  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              3. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinației unui imobil, proprietatea privată 
a Municipiului Fălticeni, modificarea denumirii și apartamentarea acestuia - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             4. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al 
municipiului Fălticeni în Comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
secretarului general al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
              5. Proiect de hotărâre privind modificarea tarifelor aferente Contractului de delegare 
de gestiune prin concesiune, a serviciului public de colectare si transport a deseurilor 
municipale în Municipiul Falticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   6. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    7.  Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi 
didactic auxiliar pentru luna DECEMBRIE 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
    8. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenţi personali ai 
persoanelor cu handicap pentru anul 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  



              9. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat și a indicatorilor 
economici actualizați, în urma finalizării procedurilor de achiziție publică, pentru  obiectivul 
de  investitii  „REABILITARE REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI TRONSON I 
(STR. SUCEVEI, B-DUL REVOLUȚIEI, STR. 13 DECEMBRIE, STR. DIMITRIE LEONIDA, STR. 
MATEI MILLO, STR. REPUBLICII, STR. ARMATEI)”, aprobat pentru finanțare prin Programul 
național de investiții „Anghel Saligny”, precum și actualizarea sumei reprezentand categorii 
de cheltuieli finantațe de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului creditelor interne pe anul 2024 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            11.  Proiect de hotărâre privind scăderea din evidenta financiar-contabilă a instituţiei a 
debitului în cuantum de 93.672,67 lei reprezentând prejudiciu de recuperat şi penalităţi de 
întârziere de la S.C. PDE PRINT RENT S.R.L. Bucureşti, constatat prin Decizia nr. 19/39 din 
15.06.2015 a Camerei de Conturi Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    12. Proiect de hotărâre privind scăderea din evidenţa financiar-contabilă a debitului în 
cuantum de 57.622 lei reprezentând prejudiciu de recuperat de la S.C. B&B International 
S.R.L., constatat prin Decizia nr. 19/39 din 15.06.2015 a Camerei de Conturi Suceava - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea calităţii de partener a Municipiului Fălticeni în 
proiectul „Muzeul interactiv” iniţiat de Asociaţia „Rotary Club Fălticeni”- iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

14.  Proiect de hotărâre privind asocierea Municipiului Fălticeni cu Asociaţia „Unlimited 
Connections” Bacău în vederea realizării în comun a monumentului de for public “MONICA 
LOVINESCU SI VIRGIL IERUNCA – Apărătorii Libertăţii”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

15.  Proiect de hotărâre privind asocierea Municipiului Fălticeni cu Asociaţia „Unlimited 
Connections” Bacău în vederea realizării în comun a monumentului de for public “MONICA 
LOVINESCU SI VIRGIL IERUNCA – Apărătorii Libertăţii”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
            16. Adresa nr. 2410/22.01.2024 privind solicitarea raportului de activitate pe anul 
2023; 

17. Adresa Instituției Prefectului – Județul Suceava nr. 178/03 din data de 05.01.2024  
referitoare la prezentarea de către alesii locali a rapoartelor prevăzute de lege; 

18. Adresa Instituției Prefectului – Județul Suceava nr. 1102/03 din data de 18.01.2024 
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e interese exclusiv în format electronic, semnate cu semnătură electronică; 

19. Adresa Instituției Prefectului – Județul Suceava nr. 235/03 din data de 05.01.2024 
referitoare la evaluarea performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al 
unității administrativ – teritoriale; 

20. Adresa Instituției Prefectului – Județul Suceava nr. 289/10/6 din data de 
08.01.2024 referitoare la comunicarea punctului de vedere privind posibilitatea vânzării 
directe a terenurilor ocupate de construcții edificate în baza Legii nr. 15/2003, înstrăinate cu 
titlu legal unor terțe persoane.  
  Ordinea de zi, se aprobă în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”.  
           Se supun la vot procesele - verbale ale ședințelor din data de 19.12.2023 și 
09.01.2024, acestea fiind aprobate în unanimitate, respectiv cu 18 voturi „pentru”.  

Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al 

Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren în vederea intabulării/înscrierii cu caracter 
definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte funciară  - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Comisia  de inventariere a 
inventariat aceste terenul în suprafață de 367m..p - categoria de folosință drum, situat 
intravilan pe Sublocotenent Grigoraș, teren pentru care fostul proprietar a renunțat la 



proprietate, terenul în suprafață de 5662 m.p., categoria de folosință drum, situat în 
extravilan, zona Antilești și terenul în suprafață de 6410 m.p., categoria de folosință curți-
construcții, situat în municipiul Fălticeni, strada Armatei f.n., județul Suceava, dar pentru 
care a fost omisă înscrierea în inventarul domeniul public sau privat al municipiului. Acest 
teren se află în administrarea  Inspectoratului pentru Situații de Urgență ”Bucovina” al 
Județului Suceava – Compania de Pompieri Bucovina – Fălticeni. O altă suprafață de 
teren pe care o includem este suprafața de 20 m.p., categoria de folosință curți-construcții, 
situat în municipiul Fălticeni, B-dul 2 Grăniceri. Aceste terenuri nu figurează în inventar, 
automat ar trebui să fie în inventar, de aceea vă propun  aprobarea acestui proiect de 
hotărâre.  
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  schimbarea destinației unui imobil, proprietatea privată a Municipiului 
Fălticeni, modificarea denumirii și apartamentarea acestuia - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  După cum știți,  imobilul Casa 
Mortuară este proprietatea privată a Municipiului Fălticeni. A fost închiriat Casei 
Pensionarilor o perioadă, dar nu mai sunt solicitări, pentru că este o clădire destul de mare 
și costurile utilităților sunt destul de mari. De aceea sunt greu de acoperit cheltuielile. 
Primăria a gândit să schimbe  destinația clădirii din ”Casă Mortuară” în ”Corp administrativ” 
și să efectueze apartamentarea în două corpuri noi, pentru a fi mai atractivă viitorilor 
solicitanți.  
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
   D-nul consilier local Stoica Cozmin: Referitor la asta, apartamentare 
apartamentare, dar ce coduri CAEN vor fi acceptate? 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Nu știu să vă spun acum. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Vom reveni în Consiliul 
Local și vom supune aprobării dumneavoastră. Deocamdată le separăm în două corpuri și 



apoi le vom scoate tot așa la licitație, dar cu aprobarea Consiliului Local. După cum vedeți, 
am abrogat hotărârea din decembrie pentru că, într-adevăr, nu sunt persoane interesate a 
închiria cu destinația asta. Nu știm în momentul de față, dar când vom ști, tot în Consiliul 
Local vom reveni. 
    Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.  

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al municipiului Fălticeni în 
Comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale secretarului 
general al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Ca în fiecare an, activitatea 
secretarului general al municipiului Fălticeni trebuie evaluată. Și anul trecut s-a întâmplat 
asta. Vă rog să faceți propuneri. 
   D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propu, ca din comisia de evaluare să 
facă parte d-na consilier Corbu Luminița și d-nul consilier Murariu Bogdan. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Alte propuneri?  
 Se supune la vot ca d-na consilier Corbu Luminița și d-nul consilier Murariu 
Bogdan să facă parte din comisia de evaluare a secretarului general al municipiului 
Fălticeni, fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv cu 18 voturi „pentru”. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
    Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
18 voturi „pentru”.  

    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind modificarea tarifelor aferente Contractului de delegare de gestiune prin 
concesiune, a serviciului public de colectare si transport a deseurilor municipale în 
Municipiul Falticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Modificarea tarifelor de colectare a 
deșeurilor a fost efectuată ca urmare solicitării S.C. GOSCOM S.A. Fălticeni și a Hotărârii 
Consiliului Județean Suceava nr. 219/29.11.2023 având în vedere prevederile art. 43 alin. 
(1) din Legea serviciului de salubrizare a localităților nr. 101/2006, republicată, potrivit 
cărora „Stabilirea, ajustarea sau modificarea tarifelor pentru activitățile de salubrizare 
prevăzute la art. 2 alin. (3) se face pe baza fișelor de fundamentare pe elemente de 
cheltuieli întocmite de către operatori, în conformitate cu normele metodologice elaborate 
și aprobate de A.N.R.S.C.” Solicitarea de modificare a tarifelor aferente Contractului de 
delegare de gestiune, prin concesiune, a serviciului public de colectare și transport a 
deșeurilor municipale în Municipiul Fălticeni înaintată consiliului local de către operatorul 
S.C. GOSCOM S.A. Fălticeni se fundamentează pe baza creșterii valorii contribuției pe 
economia circulară cu 80 lei/tonă prevăzută la art. 9 alin. (1) lit. c) din OUG nr. 196/2005 
privind Fondul pentru Mediu, cu modificările și completările ulterioare. Prețurile și tarifele 



pentru plata serviciului public de colectare și transport a deșeurilor municipale se propun 
de operator și se stabilesc, se ajustează sau se modifică prin hotărârea consiliului local. 
Propun spre dezbaterea și aprobarea consiliului local proiectul de hotărâre. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 17 voturi „pentru” și 1 vot 
„împotrivă”(d-nul consilier local, Stoica Cozmin ). 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este vorba de două posturi ca 
urmare a promovării titularilor în gradul imediat superior. Modificările solicitate se 
realizează cu încadrarea în bugetul de venituri şi cheltuieli aprobat, în condiţiile legii. 
Propun spre analiza și aprobarea dumneavoastră și acest proiect. 
    D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 

Avizul comisiilor. 

 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. 
Următorii consilieri locali nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot: 
Chirilă Violeta, Cojocaru Eugenia – Liliana și Edu Anca. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru 
luna DECEMBRIE 2023  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Potrivit H.G. nr. 569/2015 
beneficiază de decontarea cheltuielilor de navetă cadrele didactice şi personalul didactic 
auxiliar care nu deţin locuinţă în localitatea unde aceştia îşi au postul. Cheltuielile cu 
efectuarea navetei se decontează doar atunci când distanţa ce trebuie parcursă zilnic 
depăşeşte limita teritorială a localităţii, în care se găseşte unitatea de învăţământ 
preuniversitar de stat.  În fiecare lună primim aceste  cereri de la consiliile de administrație 
ale unităților de învățământ. La nivelul municipiului Fălticeni există un număr de nouă 
unităţi de învăţământ care au solicitat decontarea navetei cadrelor didactice şi a 
personalului didactic auxiliar pentru luna DECEMBRIE 2023, suma totală fiind de 15.925 



lei. Plata acestei sume se va asigura din bugetele alocate unităților de învățământ. Propun 
analizei și aprobării dumneavoastră și acest proiect. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru”. 
Următorii consilieri locali nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot: 
Pintilii Marius – Claudiu, Corbu Luminița – Claudia și Dulgheriu Maria. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea numărului de asistenţi personali ai persoanelor cu handicap 
pentru anul 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Unul dintre serviciile alocate 
persoanelor cu handicap grav este acela de a avea asistent personal, în condițiile legii. În 
anii trecuți au fost 71 de asistenți personali, iar indemnizațiile plătite persoanelor cu 
handicap, 198.  Anul acesta vă propunem un număr de 80 de asistenți.  
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
18 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea devizului general actualizat și a indicatorilor economici actualizați, în 

urma finalizării procedurilor de achiziție publică, pentru  obiectivul de  investitii  
„REABILITARE REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI TRONSON I (STR. 
SUCEVEI, B-DUL REVOLUȚIEI, STR. 13 DECEMBRIE, STR. DIMITRIE LEONIDA, STR. MATEI 
MILLO, STR. REPUBLICII, STR. ARMATEI)”, aprobat pentru finanțare prin Programul 
național de investiții „Anghel Saligny”, precum și actualizarea sumei reprezentând categorii 
de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Știți de acest proiect și încercăm 
mereu reamenajarea  și aducerea într-o cât mai bună situație a străzilor Municipiului 
Fălticeni.  Aceste străzi sunt și străzi foarte importante, cu circulație intensă. Deja s-a 
semnat contractul cu Ministerul Dezvoltării Publice și a Administrației în contractul nr. 
2538/8.09.2023 în valoare de 20.605.581,99 lei, având alocată de la bugetul de stat suma 
de 20 milioane lei și contribuția de la bugetul local suma de 605.581,95 lei. Procedurile de 
achiziție au fost finalizate și obligatoriu este actualizarea devizului general și a indicatorilor 
economici, drept pentru care vă propun aprobarea acestora. 



 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
 D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Referitor la strada Sucevei...s-a luat în 
considerare un proiect  cu posibilitatea devierii traficului greu prin alte localități? Și 
costurile aferente? 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Noi am încercat și când am 
reabilitat-o, acum vreo 7- 8 ani. E destul de greu să obții autorizațiile. Voiam să deviem de 
sus, din Cornu Luncii.  Atunci am făcut altfel. Am închis un tronson de circulație și am mers 
pe două benzi. Nu știu să vă spun cu exactitate la momentul acesta ce soluții se vor 
adopta. 
 D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Păi, acum avem trafic din Ucraina, avem 
ucrainieni, avem trafic. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Sigur se va lua în considerație, nu 
știu ce măsuri vor lua și nu vreau să vorbesc pe lângă. 
 D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Poate există …sunteți viceprimar. Aveți 
experiență în administrarea acestui municipiu. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Cu siguranță se va găsi o soluție, 
care să fie optimă.  
 D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Eu înțeleg, dar atunci nu erau ucrainieni, 
nu era traficul ăsta. Eu am propus și chestia asta, ca să o luați în considerare. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Automat. 
  D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Vreau să întreb, dacă propunerea 
mea, privind sensul unic, unde este Grădinița specială, are vreo rezolvare?  Se intră la  
Simos și se iese spre Ion Creangă și spre Maior Ioan și se aglomerează circulația. E un 
trafic imens. 
 D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Acolo s-a discutat despre o porțiune din 
terenul respectiv, să se lărgească spațiul respectiv.  
 D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Nu știu cum se va lărgi. Vin dinspre 
Ion Creangă și dinspre Maior Ioan și se întâlnesc la mijloc, la Simos. Este o întreagă 
nebunie. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Tocmai s-a semnat un 
certificat de urbanism, cu tot ce înseamnă reglementările astea și urmează să fie luate în 
calcul toate propunerile astea, nu doar ce ați propus dumneavoastră. Sunt mai multe străzi 
unde se vor organiza sensuri  unice.  
            Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea bugetului creditelor interne pe anul 2024  - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
            D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: S-a semnat deja contractul de 
începere a lucrărilor la reabilitarea și eficientizarea termică a clădirii P+1, cu destinația  de 
clădire (Primărie). A fost emis ordinul de începere a lucrărilor. Înainte de începerea 



lucrărilor trebuie efectuată plata cotelor către Inspectoratul de Stat în Construcții, plată ce 
nu poate fi efectuată fără aprobarea bugetară. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
18 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind scăderea din evidenta financiar-contabilă a instituţiei a debitului în cuantum de 

93.672,67 lei reprezentând prejudiciu de recuperat şi penalităţi de întârziere de la S.C. PDE 
PRINT RENT S.R.L. Bucureşti, constatat prin Decizia nr. 19/39 din 15.06.2015 a Camerei de 
Conturi Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Prin Decizia nr. 19/39 din 15 iunie 
2015 Camera de Conturi Suceava a dispus în sarcina Municipiului Fălticeni mai multe 
măsuri de remediere a unor situaţii constatate, una dintre acestea vizând recuperarea 
prejudiciului în valoare de 84.924,67 lei şi a penalităţilor de întârziere în cuantum de 8.748 
lei, rezultate din contractul de prestări servicii nr. 10629/23.05.2014 încheiat între 
Municipiul Fălticeni şi SC PDE PRINT RENT SRL, obiectul acestuia fiind închirierea mai 
multor multifuncţionale, furnizarea consumabilelor şi a pieselor de schimb necesare 
utilizării acestora pe întreaga perioadă contractuală. 

În urma efectuării contestaţiei împotriva deciziei Camerei de Conturi Suceava şi a 
exercitării tuturor căilor de atac, instanţa a menţinut constatările auditorilor externi, astfel 
că, în această situaţie, o eventuală răspundere civilă nu mai poate fi angajată datorită 
depăşirii termenului de prescripţie de 3 ani, potrivit art. 499 şi art. 500 din Codul 
Administrativ, cu modificările şi completările ulterioare. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
18 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   scăderea din evidenţa financiar-contabilă a debitului în cuantum de 57.622 lei 

reprezentând prejudiciu de recuperat de la S.C. B&B International S.R.L., constatat prin 



Decizia nr. 19/39 din 15.06.2015 a Camerei de Conturi Suceava - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: O speță asemănătoare. Societatea 

este SC B&B International SRL, în calitate de executant a structurii de rezistență a 

Colegiului Naţional „Nicu Gane” Fălticeni. A cesionat această activitate, în ianuarie 2009, 

către SC Metal Glass SRL Fălticeni. S-au făcut două plăți la ambele societăți. Întrucât au 

fost decontate lucrări de două ori, atât către executantul lucrării - SC B&B International 

SRL, cât şi cesionarului - SC Metal Glass SRL Fălticeni (în baza unei hotărâri 

judecătoreşti, de obligare la plată), Camera de Conturi Suceava a dispus ca măsură 

recuperarea prejudiciului în valoare de 57.622 lei. Instituţia noastră a solicitat obligarea SC 

B&B Internationa la plata sumei considerată drept prejudiciu. Dosarul a fost suspendat de 

drept, ca urmare a deschiderii procedurii insolvenţei, societatea debitoare SC B&B 

International fiind radiată din registrul comerţului după închiderea procedurii insolvenţei, 

drept pentru care cererea instituţiei noastre a rămas fără obiect. 

 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
  D-nul consilier local, ing. Moroșanu Gabriel: Dacă s-au decontat de două ori, 
înseamnă că au fost niște situații de lucrări făcute. Situațiile de lucrări au fost semnate de 
reprezentantul primăriei. Asta ar trebui imputată, la cine a semnat plata. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela:  Doar că plățile astea s-
au făcut în baza unor hotărâri judecătorești. Nu a fost o plată benevolă. Ne-am dat seama 
că a doua plată nu mai trebuia făcută nicicum. Ne-am adresat instanței. Din păcate s-a 
pierdut procesul și pentru a doua plată făcută. În momentul când ne-am aflat în prezența a 
două hotărâri judecătorești contradictorii s-a mers pe o cale extraordinară de atac, de fapt, 
chiar două cereri de revizuire, pe care le-am pierdut și pe acelea.  Aveți dreptate cu 
imputarea, doar că a intervenit prescripția, între timp, adică 3 ani de la constatarea 
prejudiciului. Nu ne mai putem îndrepta împotriva persoanelor responsabile și ne aflăm în 
situația unui debit, pe care din păcate, nu-l putem scădea, decât cu aprobarea Consiliului 
Local, care are competență cu tot ce înseamnă bugetul local. Prima dată, s-a plătit la cel 
care executat lucrarea(SC B&B International SRL), între timp s-a făcut acel contract de 
cesiune, adică a preluat Metal Glass-ul. În baza unei hotărâri judecătorești am fost obligați 
să plătim și Metal Glass-ul. Și credeți-ne, că s-a făcut apărare, pentru că era un lucru 
evident. Odată ce am plătit pe cel ce a făcut lucrarea, ne-a  obligat instanța să mai plătim 
o dată. Automat, Curtea de Conturi a considerat că e prejudiciu și a rămas ca sumă de 
recuperat. 
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Dar Metal Glass a dat în 
judecată primăria? 
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Da. Ei voiau banii. Și noi 
ne-am îndreptat ulterior împotriva B&B-ului. 



 D-nul consilier local, ing. Moroșanu Gabriel: Erau subcontractori declarați? Nu, 
nu aveați relație comercială între Primărie și firmă.  
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Noi am invocat și 
excepția asta, că nu aveam calitate procesual - pasivă, și ne-a fost respinsă și asta. Se 
contrazic cele două hotărâri judecătorești. Când s-a pronunțat instanța, ca să facem încă o 
dată plata, a fost și pentru noi… nu mai zic. Nu ne-am așteptat la o așa decizie din partea 
instanței. 
  D-nul consilier local, Sandu Ioan-Sergiu: Și dacă nu s-ar vota în Consiliul Local 
ce s-ar întâmpla? 
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Rămâne de dus la 
îndeplinire de către noi și probabil că ne vor mai da un termen. Nu ascundem faptul că am 
avut discuții și cu Camera de Conturi. 
 D-nul consilier local, Sandu Ioan-Sergiu:  Se pot  calcula dobânzi sau ceva 
accesorii, dacă se întâmplă ceva? 
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Nu. Nu  ne este 
opozabilă decât nouă. Nu avem cum să ne mai îndreptăm împotriva cuiva, pentru că  
societatea este declarată  insolventă.  
 D-nul consilier local, Sandu Ioan-Sergiu:  E o pierdere în contabilitate, care 
trebuie radiată și nu se poate fără hotărârea Consiliului Local. Am înțeles. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Da. În aceste situații 
cam așa se procedează. Nici ei, când vor veni și vor verifica la rândul lor, nu vor mai avea 
ce să dispună. Dacă nu se aprobă, rămâne să ne mai vedem cu același proiect de 
hotărâre,  dar nu văd soluția, neavând de la cine recupera acest prejudiciu. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru” și 3 „ 
abțineri”( Drăgușanu Octav-Anton, Gavril Elena și Moroșanu Gabriel). 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   aprobarea calităţii de partener a Municipiului Fălticeni în proiectul „Muzeul 
interactiv” iniţiat de Asociaţia „Rotary Club Fălticeni”- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Asociaţia „Rotary Club Fălticeni” a 
iniţiat în anul 2021 proiectul de promovare a Municipiului Fălticeni - „Împreună susţinem 
promovarea — Fălticeni, Mon Amour”. În urma parteneriatului dintre Primăria municipiului 
Fălticeni şi Asociaţia „Rotary Club Fălticeni”, în perioada 2021 - 2023 au fost reeditate 
monografii şi volume despre Fălticeni şi albume cu imagini din urbea de pe Şomuz, au fost 
vernisate expoziţii, au fost identificate clădirile reprezentative din punct de vedere istoric, 
cultural, arhitectural din municipiul Fălticeni şi a fost realizat panotajul stradal, au fost 
organizate spectacol în care au evoluat formaţii artistice din  municipiu dar şi din ţară. 

Prin adresa nr. 34387 din 11.12.2023  Asociaţia „Rotary Club Fălticeni”, organizaţie 
a oamenilor de afaceri şi a reprezentanţilor diferitelor profesii, care încurajează înalte 
standarde etice în toate domeniile de activitate, inclusiv turism, cultură, dezvoltare urbană, 
a propus Primăriei Municipiului Fălticeni şi Consiliului Local încheierea unui parteneriat 
pentru înfiinţarea unui „Muzeu interactiv”, un spaţiu unde copiii şi tinerii îşi pot împărtăşi şi 
dezvolta cunoştinţele personale în diverse domenii ştiinţifice prin interacţiunea directă cu 
obiectele şi materialele puse la dispoziţie în cadrul expoziţiilor permanente şi temporare. 

În scopul realizării obiectului acordului de parteneriat  Asociaţia „Rotary Club 
Fălticeni” se obligă să atragă finanţare din cadrul organizaţiei Rotary International şi 
Rotary Distric 2241 România şi Republica Moldova, de la alte cluburi Rotary la nivel 
naţional şi internaţional, de la sponsori persoane fizice şi juridice, în vederea acoperirii 
diferenţei de finanţare până la concurenţa sumei  estimate de 150.000 euro, întocmirea 
documentației aferente proiectului  pentru realizarea obiectivului  „Muzeu interactiv” și 



obținerea  avizelor si autorizațiile necesare, în conditiile legii.,să publice materiale 
informative atât pe perioada implementării proiectului, cât şi ulterior dării în folosinţă din 
care să reiasă implicarea asociaţiei şi a sponsorilor, iar  Primăria Municipiului Fălticeni se 
obligă să asigure o finanţare de 60.000 EUR pentru dotarea cu echipamente şi mobilier 
necesar desfăşurării activităţii în baza documentației depuse pentru proiectul Muzeu 
Interactiv de către Asociaţia « Club Rotary Fălticeni », să pună la dispoziţie locaţia formată 
din clădire amenajată conform planului şi terenul aferent în vederea efectuării dotărilor 
necesare, să asigure preluarea dotărilor achiziţionate în cadrul muzeului la data 
implementării proiectului, să asigure functionarea spatiului in vederea realizării  scopului 
propus pe o perioadă minimă de 10 ani, să asigure accesul cu titlu gratuit pentru Asociaţia 
« Club Rotary Fălticeni » şi găzduirea de evenimente culturale ale asociaţiei în locaţie 
după implementarea proiectului, să asigure participarea şi transferul temporar de exponate 
din cadrul proiectului în cadrul schimburilor ocazionate de expoziţii temporare cu muzee 
de acelaşi specific din ţară şi din străinatate în acord cu Asociaţia Rotary Club Fălticeni. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 15 voturi „pentru” și o 
„abținere” ( Stoica Cozmin), următorii consilieri locali neparticipând la dezbateri și 
neexercitându-si dreptul de vot: Moroșanu Gabriel și Drăgușanu Octav – Anton.  
 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Dacă îmi permiteți.... nu 
am reușit să îi comunic d-lui  viceprimar că avem o modificare solicitată de Asociaţia 
„Rotary Club Fălticeni”. Obținerea avizelor și autorizațiilor necesare să cadă în sarcina 
Municipiului Fălticeni și nu în sarcina Asociației. M-am consultat și cu domnul Primar, îmi 
cer scuze domnule viceprimar, nu am apucat să vă transmit. 
 Se supune la vot modificarea menționată, fiind aprobată cu 15 voturi „pentru” și o 
„abținere” (Stoica Cozmin), următorii consilieri locali neparticipând la dezbateri și 
neexercitându-si dreptul de vot: Moroșanu Gabriel și Drăgușanu Octav – Anton.  
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   asocierea Municipiului Fălticeni cu Asociaţia „Unlimited Connections” Bacău în 

vederea realizării în comun a monumentului de for public “MONICA LOVINESCU SI VIRGIL 
IERUNCA – Apărătorii Libertăţii”- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Am primit această propunere de la 
Asociaţia „Unlimited Connections” Bacău privind colaborarea în vederea realizării unui 
proiect care să reprezinte contribuţia comună la omagierea Centenarului Monica 
Lovinescu, prin edificarea monumentului de for public ”Monica Lovinescu şi Virgil Ierunca - 
Apărătorii Libertăţii. Monumentul va  cuprinde două busturi din bronz angrenate într-un 
ansamblu, pe soclu vor fi texte informativ, ambele personaje având vestimentaţia şi 
accesoriile din anii 70-80, iar postamentul ansamblului va avea inscripţionată cu linii 
volumetrice deviza ”Aici e Radio Europa Liberă”. Întrucât pentru amplasarea 
monumentului a fost identificat terenul în suprafaţă de 279 mp, proprietate publică a 



municipiului, situat  în municipiul Fălticeni, strada Sucevei, nr. 91, înscris în Cartea 
Funciară nr. 36838-UAt Fălticeni, având numărul cadastral 36838, urmare a asocierii şi a 
încheierii Contractului de Asociere, municipiul Fălticeni acorda dreptul de  superficie cu 
titlu gratuit asupra terenului cu datele de identificare de mai sus, urmând ambele părţi să 
aibă obligaţii privind obţinerea autorizaţiilor şi avizelor privind construirea monumentului 
precum şi alte răspunderi care vor fi stipulate în contract. În considerarea celui de mai sus, 
propun spre analiză şi aprobare proiectul de hotărâre privind asocierea Municipiului 
Fălticeni cu Asociaţia ”Unlimited Connections” Bacău în vederea realizării în comun a 
monumentului de for public ”Monica Lovinescu şi Virgil Ierunca - Apărătorii Libertăţii”. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Am divizat suprafața de 
teren și o punem la dispoziție pentru a construi, după care o să ne doneze monumentul, 
Municipiului Fălticeni. 
            D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
18 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  participarea municipiului Fălticeni în calitate de partener la organizarea 
programului „EDUCAȚIE PRIN TEATRU” destinat grădinițelor, școlilor gimnaziale și 
liceelor din municipiul Fălticeni- inițiatori - consilieri locali, prof. dr. Marius-Claudiu 
Pintilii, prof. Matei Gabriel, prof. dr. Corbu Luminița – Claudia, prof. Darabă Iulian – Cezar, 
ed. Maria Dulgheriu, prof. Mariana Amariei. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Am să dau cuvântul domnului 
consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu. 
   D-nul consilier local, prof. Pintilii Marius-Claudiu: După cum știți, este un 
program cu scop educativ, destinat grădinițelor, școlilor gimnaziale, și liceelor. În acest an 
va fi adresat și liceelor. S-a derulat și în anul 2023, susținându-se 26 reprezentații teatrale 
de către echipele de teatru de la Botoșani, Teatrul pentru Copii și Tineret „Vasilache”. 
Având în vedere  feedback-ul pozitiv al elevilor, al profesorilor, al părinților, în urma 
discuțiilor cu domnul Primar, consilierii inițiatori am hotărât să extindem acest program de 
Educație prin Teatru. Până la urmă, educația nu se rezumă la educația din sala de clasă, 
putem face educație și în contexte non-formale, într-o sală de teatru. Este foarte important 
să le oferim copiilor această oportunitate, de a participa la spectacole de teatru gratuite 
susținute de actori profesioniști, pentru că, știți prea bine, că nu toți copiii au acces la 
evenimente culturale. Anul trecut am propus doar pentru grădinițe și școli gimnaziale, anul 
acesta vom merge mai departe la clasele  a IX- a și a X-a. În acest sens, va crește foarte 
tare și numărul de reprezentații teatrale. Anul trecut au fost 26, anul acesta ne propunem 
44 de reprezentații teatrale. Va crește și suma pe care o solicităm spre aprobare în 
această direcție. Având în vedere aspectele menționate, vă propun spre aprobare, în 
calitate de partener al Municipiului Fălticeni în organizarea Programului de ”Educație prin 



Teatru” și alocarea de la bugetul local a sumei de 104.500 lei, pentru susținerea celor 44 
de reprezentații teatrale în anul 2024. Mulțumesc.  
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?     
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
18 voturi „pentru”. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Felicitări inițiatorilor. Cu 
materialele de ședință ați primit și cinci adrese, pe care le-ați studiat și le aveți. Vreau să 
vă mai fac un anunț, ședința de buget, va fi în 12 februarie. Veți fi  convocați în timp util. 
   D-nul consilier local, Stoica Cozmin:  Ședința de buget, de propunere a 
bugetului sau de  votare a bugetului? 
   D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: De votare. 
   D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Anul trecut, s-a spus clar, că va fi o ședință 
preliminară în care vor fi invitați cetățenii să propună. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Proiectul este deja în 
dezbatere publică, cine dorește și este interesat, poate solicita o astfel de dezbatere. Nu 
am primit încă solicitări. Domnul Silviu Buculei, domnul Săvescu? 
  D-nul  inspector superior, Săvescu Alexandru: Mâine este ultima zi în care se 
depun solicitări. 
  D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Legat de rapoartele de 
activitate, vă rog frumos, până la ședința ordinară din  luna februarie, să le depuneți. 
           D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Dar cu declarațiile de avere, 
până când? Sunt cu semnătură electronică? 
           D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Avem timp până în iunie. 
Nu se mai poate cu semnătura olografă, doar cu semnătură electronică.  
           D-nul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton: Dar cu semnătura electronică a 
firmei, ați verificat sau nu știți? 
           D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Cred că fiind electronică, 
merge și cea de la firmă, e  semnătura  dumneavoastră, până la urmă. Doar că, nu are 
toată lumea semnătură electronică și vom vedea ce se hotărăște. 
           D-nul consilier local, Stoica Cozmin: Proiectul de hotărâre de buget îl primim în 
timp util? 
           D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Trei zile de la data 
convocării, până la data ședinței. Nu va fi convocare de îndată. Sigur. Veți avea cel puțin 
trei zile de analiză.  
           D-nul consilier local, Stoica Cozmin: La cât de stufos e, trebuie mai mult. 
           D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela: Este si o variantă pe site. 
Vă rog nu uitați de rapoartele de activitate, le puteți aduce la mine la birou, sau la ședința 
următoare.  



  D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
           Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

         PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                    SECRETAR GENERAL MUNICIPIU  
Consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru                     Jr. Mihaela Busuioc 
 

 

 


